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Yuan Shen 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Dispute resolution 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Before joining Han Kun Law Offices, Mr. Shen Yu'an worked for four years in the dispute settlement 

department of a well-known law firm, where he accumulated rich practice experience in commercial 

arbitration and litigation. 

Mr. Shen specializes in the settlement of commercial disputes and disposal of non-performing assets.  

He can provide comprehensive legal services such as litigation and arbitration, enforcement, due 

diligence, and consultations in connection with financial and guarantee disputes, company disputes, 

contract disputes, and product liability.  Mr. Shen's clients include large central and local state-

owned enterprises, banks, trust companies, insurance companies, and other well-known domestic and 

offshore financial institutions, as well as large-scale private enterprises and fast-growing emerging 

enterprises.  He formulates dispute resolution solutions to meet his clients' needs and has achieved 

notably favorable results for his clients. 

EDUCATION 
Mr. Shen obtained his master's degree in law in 2016 from the China University of Political Science 

and Law, where he previously graduated with a Bachelor of Laws degree in 2014. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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申于安 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 争议解决 

工作经历 

加入汉坤律师事务所之前，申于安律师曾在某知名律师事务所争议解决部工作四年，在商事

争议解决方面积累了丰富的实务经验。 

申律师专长于商事争议解决及不良资产处置，在金融及担保纠纷、公司纠纷、合同纠纷、产

品责任等领域，能为客户提供诉讼/仲裁、强制执行、尽职调查及咨询等综合法律服务。申律

师服务过的客户包括大型央企及地方国有企业，银行、信托公司、保险公司等国内外知名金

融机构，也包括大型民营企业和快速成长的新兴企业，能从不同角度制定符合客户需求的争

议解决方案，并在过往案件中取得了良好的代理效果，赢得客户的好评。 

教育背景 

申于安律师于 2014 年获得中国政法大学法学学士学位，于 2016 年获得中国政法大学法律硕

士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


